

[Text]

The Chairman: You live in Charlottetown, Senator Bonnell, so you can drop in at any time.

Senator Muir: I want to thank the minister and his deputy for appearing here this evening. My comments would also apply to all the people from the department.

I would also like to say that the period of time required to have cases processed has shortened tremendously. You have a person on staff by the name of De Wolf, who I have never met, but he does an excellent job. Mr. Minister, I would like you to talk to your colleague, Mr. Perrin Beatty, and encourage him to do the same thing with the Canada Pension Plan applications, because the process time for those seems to go on and on.

The Chairman: Thank you for taking all this time. We could have gone on for a couple of hours but I know how busy you are. We spent a little too much time dealing with the VIP at the outset but I am sure we will be seeing you in the future.

Mr. Merrithew: I was surprised, Mr. Chairman, that you had so few problems here this evening.

The committee adjourned.

[Traduction]

Le président: Vous vivez à Charlottetown, sénateur Bonnell, vous pouvez donc passer quand vous voulez.

Le sénateur Muir: Je tiens à remercier le ministre et son sous-ministre d'être venu ici ce soir. Mes commentaires sont également valables pour tout le personnel du ministère.

J'aimerais dire également que le temps nécessaire au traitement des cas a considérablement diminué. Vous avez un employé du nom de De Wolf, que je n'ai jamais rencontré, mais qui fait un excellent travail. Monsieur le ministre, j'aimerais parler à votre collègue, M. Perrin Beatty, et l'encourager à faire la même chose avec les demandes pour le régime de pensions du Canada car leur traitement semble prendre une éternité.

Le président: Merci de nous avoir parlé pendant tout ce temps. Nous aurions pu continuer pendant deux heures mais je sais à quel point vous êtes occupés. Nous avons consacré un peu trop de temps au programme pour l'autonomie des anciens combattants au début, mais je suis sûr que nous nous reverrons.

M. Merrithew: J'ai été surpris de voir, monsieur le président, à quel point vous aviez peu de problèmes ici ce soir.

La séance est levée.